Waferside Village of Palm Beach Condominium Association, Inc.
132 Waterside Dr., Hypoluxo, FL 33462
(561) 582-6765 watersidevillage@bellsouth.net

Registration and Parking Decal Form for non-owner occupant
Formulaire d’enregistrement pour occupant non propriétaire et vignette

Unit / Unite # Decal / Vignette (Office) #
Applicant’s name: First/Prénom Last/Nom
Arrival Date / Arrivee Departure Date / Départ

|:| Short Term Occupant / Occupant Court Terme

I:I Long Term Occupant / Occupant Long Terme

[] Owner / Proprietaire [ Renter / Locataire [ IGuest/ nvite DFamily / Famille[_|Roommate / Colocataire

Unit Owner’s Name / Nom du propriétaire de L unite

Tel # where you can be reached / Tel ou vous pouvez etre rejoint #

Email / Courriel

Vehicle / Vehicule: [JAuto  [JSUV  [JVan []Truck []Motorcycle

Make / Marque Model / Modele Year/Annee

Color / Couleur Plate / Plaque # State / Prov.

* Oversize trucks or vans, campers, motorcycles, vehicles with signage, pick-up trucks with no bed cover; NOT
ALLOWED ON SITE.

* Camion surdimensionne, motorise, moto, vehicule commerciaux, pick-up sans couverture arriere: NE SONT PAS
AUTORIZER SUR LES LIEUX.

A copy of the following documents must be provided when registering / Une copie des documents
suivant doit étre fournie lors de ’inscription:

1. Driver ’s licence / Permis de Conduire
2. Proof of Insurance / Preuve d’assurance du vehicule

3. Vehicle registration (or rental paperwork) / Immatricaulation du vehicule (ou papier
de location)

1 understand that parking decals are not transferable to parties other than the vehicle for which it was intended, or
individual for which it was issued, and I realize that both can be denied or revoked at Waterside Village’s discretion
without further notice. I have received an abstract of Waterside Village Rules and Regulations pertaining to vehicles
and parking, and I agree to abide by them.

Je comprend que les vignettes ne sont pas transférables a des parties autres que le véhicule pour lequel ells sont
destinées, ou la per sone pourlaquelle elles délétéres, et je me rent compte que les deux peuvent étre refuses ou
révoquées a la discrétion de Waterside Village sans préavis. J'ai recu une copie des reglements relatifs aux vehicules
el au stationnement de Waterside Village et je m’engage a les respecter.

Applicant signature / Signature du demandeur Date
August 2024 Form W-015



